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HLAVNÍ MĚSTO PRAHA 
Zastupitelstvo hlavního města Prahy 

 
    

Výbor pro zahraniční vztahy a EU fondy ZHMP  

ZÁPIS z 7. jednání 

Výboru pro zahraniční vztahy a EU fondy ZHMP konaného dne 18. 03. 2024 v 14:00 hod., on-line 
 

 

   

Přítomní členové výboru: Mgr. Ing. Jaromír Beránek, MBA, Mgr. Tomáš Pavlů, Mgr., Mgr. Michal 
Tobrman, Mgr. Kateřina Vetuško, Mgr. Marta Gellová, Mgr. Josef 
Nerušil, MVDr. Bc. Vladislava Vojtíšková, Mgr. Jan Kalousek                        

Omluveni:  Zdeňka Polterová, Ing. Gabriela Lněničková, Bc. Markéta Plesníková 

Jednání řídil: Mgr. Ing. Jaromír Beránek, předseda Výboru pro zahraniční vztahy a EU fondy ZHMP 

Pan předseda přivítal přítomné členy a zahájil jednání Výboru pro zahraniční vztahy a EU fondy 
ZHMP v 14:00 hod. on-line a konstatuje, že výbor je usnášeníschopný.  

Ověřovatelkou zápisu byla navržena paní Mgr. Kateřina Vetuško. 

Hlasování: pro: 8  proti:   0 zdržel se:  0 

Ověřovatelka zápisu byla zvolena Mgr. Kateřina Vetuško.   

Bod 1: Úvod 

Předseda Výboru pro zahraniční vztahy a EU fondy ZHMP Jaromír Beránek na úvod přivítal členy a 
přešel k programu jednání, ke kterému nebyly vzneseny námitky, a navrhuje hlasovat o programu 
v zaslané podobě. 

Program jednání: 

1. Úvod 

2. Tisk R-50747 k úpravě rozpočtu vl.hl.m. Prahy za účelem financování projektů z OP PPR ČR 
v roce 2024 

3. Informace o stavu čerpání finančních prostředků z OP PPR ČR 

4. Různé  

Hlasování o programu:  pro: 8   proti:   0 zdržel se:  0 

Program jednání byl schválen. 
_________________________________________________________________________________ 
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Bod 2: Tisk R-50747 k úpravě rozpočtu vl.hl.m. Prahy za účelem financování projektů z OP PPR ČR 
v roce 2024 

Výboru je předkládán další bod programu a to rozpočtový tisk k převodu prostředků na vyplácení již 
schválených žádostí o platbu a úpravu rozpočtu hl. m. Prahy na rok 2024. 

Diskuze: bez diskuze 
Návrh usnesení: Výbor pro zahraniční vztahy a EU fondy ZHMP bere na vědomí informaci k úpravě 
rozpočtu hl. m. Prahy za účelem financování projektů z OP PPR ČR v roce 2024 a doporučuje ZHMP 
schválit příslušný tisk 

Hlasování:  pro: 8   proti:   0 zdržel se:  0 
Usnesení bylo schváleno. 
 
 
Bod 3: Informace o stavu čerpání finančních prostředků z OP PPR ČR 
 
Pan ředitel předkládá prezentaci o stavu čerpání finančních prostředků z OP PPR ČR a představuje tak 
tento materiál. Prezentace má 40 stran tzn., že shrnuje celý progres OP až do konce roku 2024. Uvádí 
grafické znázornění Operačního programu Praha – pól růstu ČR od alokace po jeho celkové vyčerpání. 
Prezentuje i jednotlivé čtyři prioritní osy včetně jejich čerpání a jednotlivých detailů z prezentace. 
Plnění indikátorů jsou také z části u jednotlivých prioritních os splněny, viz grafické znázornění 
v prezentaci. Dále prezentuje téma finančních nástrojů - Infin a Covid Praha. Nyní se připravuje 
schéma jak finanční prostředky opět použít ve stejném modelu. Dalším tématem prezentace jsou 
činnosti auditních orgánů počínaje NKÚ až po audit od Evropské unie, či jednotlivé dílčí  audity 
realizovaných projektů. Upozorňuje na chystanou závěrečnou konferenci OP PPR ČR na 21. května 
2024 a všichni členové výboru jsou tímto srdečně zváni. Dále sděluji, že si odbor FON zažádal o 
dotaci ve výši 33 mil. Kč na činnosti spojené s ukončováním OP – pokrytí mzdových nákladů na 
ukončování OP. Dále jsou stále v řešení témata nesrovnalostí, kdy jednotlivé projekty s pochybením 
nevrací zpět finanční prostředky. Probíhá tak osm řízení na toto téma. Jako poslední bod prezentuje 
jednotlivé konkrétní podpořené projekty OP PPR ČR včetně povinných publicitních aktivit OP.             

Diskuze: bez diskuze 
Návrh usnesení: Výbor pro zahraniční vztahy a EU fondy ZHMP bere na vědomí informace o stavu 
čerpání finančních prostředků z OP PPR ČR 

Hlasování:  pro:   8  proti:   0 zdržel se:  0 
Usnesení bylo schváleno. 
 
 
Bod 4: Různé 
Mgr. Petr Pešek, poradce primátora hl. m. Prahy prezentuje informace o aktivitách odboru PRM. 

Informuje tak o setkání hlavních měst, kde diskutovaným tématem byla nejen střelba na Filozofické 

fakultě a připravenost hl. m. na tyto krizové situace, ale i diskutované téma podpory ukrajinských 

uprchlíků.  

Dále pan předseda výboru sděluje, že příspěvky pro vyplacení nenárokových odměn pro nečleny 

ZHMP je v řešení radním panem Kováříkem.   

Pan předseda Beránek přítomným poděkoval za účast a jednání ukončil.  
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Jednání Výboru pro zahraniční vztahy a EU fondy ZHMP bylo ukončeno v 14:53 hod. 
 

 

 

 
 
   
 
Ověřil:           Mgr. Kateřina Vetuško, členka Výboru pro zahraniční vztahy a EU fondy ZHMP  
Zapsal: Ing. Karel Andrle, tajemník Výboru pro zahraniční vztahy a EU fondy ZHMP  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

Mgr. Ing. Jaromír Beránek  
předseda Výboru pro zahraniční vztahy a EU fondy ZHMP 

 
Ing. Karel Andrle 

tajemník Výboru pro zahraniční vztahy a EU fondy ZHMP 
 


